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Protokół Nr: III/2020 

 

Nazwa sesji:  III sesja nadzwyczajna VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  13.01.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  10:01 

Godzina zakończenia:  11:07 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Mątkowski 

2. Antoni Mach 

3. Bogusława Lichacz 

4. Ryszard Osowski 

5. Józef Litwiński 

6. Franciszek Bajan 

7. Jan Dec 

8. Piotr Jacyk 

9. Ryszard Pietrucha 

10. Krzysztof Gujda 

11. Zenon Kociołek 

12. Maria Preweda 

13. Waldemar Sęga 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. Dyskusji i pytań nie było. Pan przewodniczący Z. 

Kociołek poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie wypracowanego stanowiska. Pan 

przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy  P. Jacyk odpowiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Pan 

przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, Ładu i  

Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy A. Mach powiedział, że projekt uchwały został 

zaopiniowany jednogłośnie, pozytywnie. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/101/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 

10 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/101/2019 

Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 10 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki 

o określonej pojemności. Pan przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, 

Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy  P. Jacyk powiedział, że stanowisko komisji 

było nie jednogłośne, natomiast za przyjęciem uchwały. Przewodniczący przedstawił zastrzeżenia 

co do projektu uchwały oraz przedstawił wniosek komisji odnośnie stawek opłat. Komisja 

przegłosowała stawkę 18 zł od osoby minus 2 zł od osoby za kompostownik. Pan radny S. 

Mątkowski zapytał czy wiadomo jak ma wyglądać kompostownik. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że ustawa nie reguluje tej kwestii. Pan przewodniczący Komisji ds. Samorządu, 

Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, Ładu i  Porządku Publicznego Rady Gminy 

Wielkie Oczy A. Mach powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie, 

pozytywnie. Komisja ustaliła stawkę 18 zł od osoby minus 2 zł od osoby za kompostownik. Pan 

radny R. Osowski zaapelował aby wszystkie projekty uchwał były konsultowane z radcą prawnym 

i tak jak w innych gminach radca podpisywał się pod uchwałami. Podjęto dyskusję na temat 

projektu uchwały. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr 

II/101/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 10 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemniki o określonej pojemności podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 11 84,62% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 2 15,38% 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Stanisław Mątkowski 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

6. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski przedstawił propozycję utworzenia paczkomatu w Wielkich Oczach. Pan 

radny P. Jacyk zaproponował aby przygotować projekt uchwały odnośnie sprzedaży mieszkań w 

Łukawcu, a pieniądze ze sprzedaży przeznaczyć na realizację projektu na modernizację 

wodociągów. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że nie zgadza się żeby te pieniądze przeznaczyć 

na realizację projektu, który będzie miał wpływ na całą gminę, nie tylko na Łukawiec, natomiast 

żeby przeznaczyć te pieniądze na remont Ośrodka Zdrowia w Łukawcu. Pan radny J. Litwiński 

zapytał w jakim celu zostały zamontowane stoliki w parku. Zaproponował również aby dwa z 

trzech nieużywanych mieszkań wynająć. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że stoliki w parku 

mają służyć turystom żeby nie spożywali jedzenia na kolanie. Natomiast jeżeli chodzi o 

mieszkania to jedno mieszkanie musi być dostępne w razie sytuacji nadzwyczajnej, a dwa 

pozostałe nie nadają się do zamieszkania. Pan radny P. Jacyk zaproponował aby wynająć 

mieszkania, a wynajmujący w zamian za okresowe zwolnienie z opłat za czynsz dokonałby 

remontu mieszkania. Pan radny F. Bajan zaproponował, że może lepiej byłoby sprzedać 

mieszkania. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że jak najbardziej jest za tym aby wynająć te 

mieszkania. Radny R. Osowski zapytał jaki jest cel remontu Ośrodka Zdrowia w Łukawcu oraz z 

jakich środków będzie finansowany projekt modernizacji wodociągów. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że projekt będzie finansowany z kredytu, a jeżeli chodzi o remont Ośrodka Zdrowia 

w Łukawcu to czas może wpłynąć na niekorzyść, budynek będzie niszczał i za jakiś czas trzeba 

będzie ponieść większe koszty remontu. Rozpoczęła się dyskusja na temat mieszkań w Łukawcu. 

Pan radny F. Bajan zapytał czy wiadomo coś na temat naprawy drogi w Kobylnicy Ruskiej. Pan 

kierownik M. Janeczko odpowiedział, że ustalono z Nadleśnictwem, że droga zostanie 
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naprawiona jak zakończy się zrywka drewna. Pan radny F. Bajan zapytał jak wygląda sytuacja z 

błąkającymi się psami po wiosce. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że jest to duży problem i 

trzeba zgłaszać takie sytuacje na policję. W innych gminach chipuje się psy dzięki czemu policja 

może nakładać mandaty. Zaproponował dokonanie obliczeń chipowania psów. 

 

Osoby proszące o głos 

Józef Litwiński 

Piotr Jacyk 

 

7. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami wydał następujące zarządzenia: 

- w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia egzaminu, 
- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok, 
- w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji rocznej, 
- w sprawie upoważnienia do podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych, prowadzenia 
postępowania i do wydawania w tych sprawach decyzji oraz upoważnienia do prowadzenia 
postępowania w sprawach świadczeń z funduszu alimentacyjnego, a także do wydawania w tych 
sprawach decyzji, 
- w sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy Wielkie Oczy w 
zakresie zaciągania zobowiązań, 
- w sprawie funkcjonowania monitoringu wizyjnego w Gminie Wielkie Oczy. 

 

8. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 11:07. 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Machczyńska 

 


